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PROTOKÓŁ Nr  XIV/2019 

z sesji Rady Miasta Szczecinek  

przeprowadzonej w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Szczecinek 

w dniu 26 września 2019 r. 

pełna relacja z przebiegu sesji znajduje się na nagraniu audio-video dostępnym na stronie  

BIP Urzędu Miasta Szczecinek: 

https://hdsystem.pl/fms/video/index.php?streamName=szczecinekses 

 

Rozpoczęcie Sesji Rady Miasta Szczecinek: godz. 9:00. 

 

Ustawowy skład Rady Miasta:  21 radnych.   

Obecnych: 15 radnych, według załączonej listy obecności.  

Nieobecni radni: Katarzyna Dudź, Andrzej Grobelny, Szymon Kiedel, Grażyna Kuszmar, Ewa Ogrodzińska, 

Marek Ogrodziński.  

 
Zaproszeni goście:  
 
Daniel Rak Burmistrz Miasta 

Dorota Rusin-Hardenbicker Zastępca Burmistrza Miasta 

Maciej Makselon Zastępca Burmistrza Miasta 

Joanna Gawrych Sekretarz Miasta 

Czesław Podkowiak obsługa prawna Urzędu Miasta 

Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta 

oraz 

Dyrektorzy Wydziałów Urzędu Miasta 

Kierownicy Referatów Urzędu Miasta 

Dyrektorzy Spółek Miejskich 

Dyrektorzy Jednostek Budżetowych Miasta 

Dyrektorzy Jednostek Kultury Miasta 

 

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 przywitała zebranych,  

 stwierdziła prawomocność posiedzenia, potwierdzając wymagane kworum – obecność 15 radnych,  

 otworzyła sesję, przedstawiając porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich sesji: z 19.06.2019 r., z  09.08.2019 r. oraz z 27.08.2019 r. 

3. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2019 rok. 

4. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Szczecinek na lata 2019-2029. 

5. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

6. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

https://hdsystem.pl/fms/video/index.php?streamName=szczecinekses
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7. Uchwała w sprawie nieodpłatnego nabycia w trybie komunalizacji nieruchomości stanowiących własność 

Skarbu Państwa. 

8. Uchwała w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego na rok 2020. 

9. Uchwała w sprawie przyjęcia programu osłonowego "Teleopieka dla potrzebujących mieszkańców miasta 

Szczecinek". 

10. Uchwała w sprawie ustalenia opłat  za wynajem pomieszczeń i obiektów rekreacyjno-sportowych 

znajdujących się w szkołach i placówkach oświatowych, dla których Burmistrz Miasta Szczecinek jest 

organem prowadzącym. 

11. Uchwała w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego wymiaru godzin 

nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez 

Miasto Szczecinek, zasad zwalniania od obowiązku realizacji zajęć oraz określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć logopedów, pedagogów, terapeutów pedagogicznych, doradców 

zawodowych i nauczycieli przedszkoli pracujących z grupami obejmującymi dzieci sześcioletnie i dzieci 

młodsze. 

12. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XI/109/2019 Rady Miasta Szczecinek z dnia 19 czerwca 2019 r.  

w sprawie uchwalenia Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe zasady przyznawania 

dodatków, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw oraz wysokość nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy 

nauczycieli w szkołach prowadzonych przez Miasto Szczecinek. 

13. Uchwała w sprawie zmiany regulaminu przyznawania stypendiów uczniom i studentom zamieszkałym na 

terenie Miasta Szczecinek, za wybitne osiągnięcia w nauce, sporcie i dziedzinach artystycznych. 

14. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Polna-1” w Szczecinku. 

15. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Pilska-4” w Szczecinku.  

16. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „28 Lutego III” w Szczecinku. 

17. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu "Cieślaka-Sikorskiego" w Szczecinku. 

18. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu "Kilińskiego" w Szczecinku. 

19. Uchwała w sprawie pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszeń kandydatów na ławników. 

20. Uchwała w sprawie zasięgnięcia informacji o kandydatach na ławników. 

21. Uchwała w sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego Straży Miejskiej w Szczecinku. 

22. Uchwała w sprawie zgłoszenia inicjatywy nadania orderu. 

23. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta. 

24. Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji nie objętej tematyką sesji. 

25. Informacja z działalności Burmistrza Miasta. 

26. Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza. 
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27. Wnioski i oświadczenia radnych. 

28. Zakończenie sesji. 

 

Krzysztof Zawada Przewodniczący Komisji Skarg, Petycji i Wniosków: 

 poprosił o wprowadzenie zmiany do porządku obrad polegającej na dodaniu projektów dwóch uchwał: 

„Uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana A. S. na działalność Straży Miejskiej w Szczecinku oraz 

„Uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pani B. C.-L. na działanie Burmistrza Miasta Szczecinek”. 

 uzasadnił konieczność wprowadzenia w/w uchwał do porządku obrad.  

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 zaproponowała dodanie w/w uchwał do porządku obrad jako nowych punktów 23 i 24 porządku obrad,  

w przypadku wyrażenia przez Radę Miasta zgody, pozostała numeracja porządku obrad sesji ulegnie 

odpowiedniemu przesunięciu; 

 ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania nad zmianą porządku obrad. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 10 głosami „za”, 4 głosami „przeciw” przy 1 głosie „wstrzymał 

się”, przyjęła zaproponowaną zmianę w porządku obrad. 

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 przedstawiła porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich sesji: z 19.06.2019 r., z  09.08.2019 r. oraz z 27.08.2019 r. 

3. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2019 rok. 

4. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Szczecinek na lata 2019-2029. 

5. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

6. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

7. Uchwała w sprawie nieodpłatnego nabycia w trybie komunalizacji nieruchomości stanowiących własność 

Skarbu Państwa. 

8. Uchwała w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego na rok 2020. 

9. Uchwała w sprawie przyjęcia programu osłonowego "Teleopieka dla potrzebujących mieszkańców miasta 

Szczecinek". 

10. Uchwała w sprawie ustalenia opłat  za wynajem pomieszczeń i obiektów rekreacyjno-sportowych 

znajdujących się w szkołach i placówkach oświatowych, dla których Burmistrz Miasta Szczecinek jest 

organem prowadzącym. 

11. Uchwała w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego wymiaru godzin 

nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez 

Miasto Szczecinek, zasad zwalniania od obowiązku realizacji zajęć oraz określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć logopedów, pedagogów, terapeutów pedagogicznych, doradców 



 4 

zawodowych i nauczycieli przedszkoli pracujących z grupami obejmującymi dzieci sześcioletnie i dzieci 

młodsze. 

12. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XI/109/2019 Rady Miasta Szczecinek z dnia 19 czerwca 2019 r.  

w sprawie uchwalenia Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe zasady przyznawania 

dodatków, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw oraz wysokość nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy 

nauczycieli w szkołach prowadzonych przez Miasto Szczecinek. 

13. Uchwała w sprawie zmiany regulaminu przyznawania stypendiów uczniom i studentom zamieszkałym na 

terenie Miasta Szczecinek, za wybitne osiągnięcia w nauce, sporcie i dziedzinach artystycznych. 

14. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Polna-1” w Szczecinku. 

15. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Pilska-4” w Szczecinku.  

16. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „28 Lutego III” w Szczecinku. 

17. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu "Cieślaka-Sikorskiego" w Szczecinku. 

18. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu "Kilińskiego" w Szczecinku. 

19. Uchwała w sprawie pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszeń kandydatów na ławników. 

20. Uchwała w sprawie zasięgnięcia informacji o kandydatach na ławników. 

21. Uchwała w sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego Straży Miejskiej w Szczecinku. 

22. Uchwała w sprawie zgłoszenia inicjatywy nadania orderu. 

23.  Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pana A.S. na działalność Straży Miejskiej w Szczecinku.  

24. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pani B.C.-L. na działanie Burmistrza Miasta Szczecinek. 

25. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta. 

26. Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji nie objętej tematyką sesji. 

27. Informacja z działalności Burmistrza Miasta. 

28. Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza. 

29. Wnioski i oświadczenia radnych. 

30. Zakończenie sesji. 

 

Ad.2.  

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 poinformowała, że każdy z protokołów sesji Rady Miasta będzie głosowany osobno, 

 ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania nad pierwszym protokołem. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 14 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymał się” przyjęła protokół z sesji RM 

z dnia 19.06.2019 r. 
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Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania nad drugim protokołem. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła protokół z sesji RM z dnia 

09.08.2019 r. 

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania nad trzecim protokołem. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 13 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymał się” przyjęła protokół  

z sesji RM z dnia 27.08.2019 r. 

 

Ad.3. 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 z uwagi na brak dyskusji w debacie, przystąpiła do głosowania. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta 10 głosami „za”, przy 4 głosach „wstrzymał się” podjęła uchwałę 

 

Nr XIV/129/2019  

w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta Szczecinek na 2019 rok 

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 poprosiła o reasumpcję głosowana, z uwagi na fakt, iż nie zadziałał jeden przycisk do głosowania. 

 

Reasumpcja głosowania: w imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta 10 głosami „za”, przy 5 głosach 

„wstrzymał się” podjęła uchwałę 

 

Nr XIV/129/2019  

w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta Szczecinek na 2019 rok 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 
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Ad.4.  

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 z uwagi na brak dyskusji w debacie, przystąpiła do głosowania. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta 10 głosami „za”, przy 5 głosach „wstrzymał się” podjęła uchwałę 

 

Nr XIV/130/2019  

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2019-2029 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

 

Ad.5.  

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

W debacie nad projektem uchwały głos zabrali: 

 Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej, 

 Tomasz Wójcik Przewodniczący Klubu Prawo i Sprawiedliwość, 

 Daniel Rak Burmistrz Miasta Szczecinek, 

 Elżbieta Mucha Dyrektor Wydziału Finansowego, 

 Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta, 

 Marek Bogdanowicz Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności, 

 Joanna Pawłowicz Wiceprzewodnicząca Rady Miasta, 

 Wiesław Suchowiejko radny. 

 

Tezy wystąpień poszczególnych mówców: 

 

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 przedstawił projekt uchwały, 

 uzasadnił potrzebę zmiany stawek podatku od nieruchomości, 

 przedstawił przykłady zastosowania zwiększonej kwoty w/w stawek, 

 poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
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Tomasz Wójcik Przewodniczący Klubu Prawo i Sprawiedliwość: 

 zauważył, że proponowane są maksymalne stawki podatku od nieruchomości, określone przez 

Ministerstwo Finansów, 

 odniósł się do wyciągu, przystanków i podatków, które są w Szczecinku najdroższe, 

 podał przykłady podwyżek podatków w miastach ościennych, 

 odczytał w/w dane, porównując je do stawek w Szczecinku, 

 zauważył, że podatek PIT został w Polsce obniżony, 

 założył, że w przypadku wygranej Koalicji Obywatelskiej w najbliższych wyborach, stawka podatku 

powinna wynieść 40%, 

 apeluje do radnych Koalicji Obywatelskiej, aby nie szli tą drogą. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta Szczecinek: 

 uważa, że wypowiedź przedmówcy jest niespójna, 

 omówił dwie składowe przychodów bieżących: podatki od nieruchomości oraz wpływy z podatku PIT, 

 uważa, że Tomasz Wójcik posługuje się w swojej wypowiedzi polityką, 

 wyjaśnił, że podczas realizacji zadań, Miasto działa w oparciu o zasady zamówień publicznych, które 

nakładają obowiązek stosowania określonych kryteriów, 

 podkreślił, że każda wartość inwestycji jest szacowana, 

 dodał, że cena za wykonanie przystanków była ceną rynkową, przeprowadzono dwa przetargi w tym 

zakresie, 

 uważa, że radny Wójcik subiektywnie ocenia koszty inwestycji, 

 dodał, że Miasto ma wyciąg do nart wodnych, który drogo nie kosztował, a kolejne inwestycje  

są dopiero planowane, 

 poprosił radnego Wójcika, aby poinformował go, jaka kwota z podatku PIT trafia do budżetu Miasta. 

 

Tomasz Wójcik Przewodniczący Klubu Prawo i Sprawiedliwość: 

 zapytał Burmistrza jaka jest różnica w dochodach Miasta z tytułu PIT, między rokiem 2015 a 2018. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta Szczecinek: 

 poinformował, że Skarbnik udzieli odpowiedzi na pytanie radnego, 

 prosi radnego o więcej kultury w wypowiedzi i nie przerywanie wypowiedzi Burmistrza, 

 w dalszej wypowiedzi przedstawił system dochodów Miasta stosowany w samorządach, 

 uważa, że rządy PiS wprowadzają ubezwłasnowolnienie samorządów w pewnych kwestiach, poprzez 

nakładanie na nie dodatkowych obowiązków, 

 prosi radnego o mniej populizmu w jego wypowiedziach. 

 

Tomasz Wójcik Przewodniczący Klubu Prawo i Sprawiedliwość: 

 odniósł się do przykładu przydzielania subwencji oświatowej dla szkół, 
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 czekając na informacje od Skarbnika stwierdził, że podatek dochodowy od osób fizycznych wzrósł  

od 2015 roku, 

 odniósł się do przykładu bezrobocia w Szczecinku oraz zatrudnienia w Polsce, 

 stwierdził, że w ciągu kilku ostatnich lat zarobki mieszkańców wzrosły o około 30%. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta Szczecinek: 

 poinformował, że wzrost zarobków mieszkańców świadczy o większej zasobności ich portfeli, 

 dodał, że Miasto podnosi podatek od nieruchomości o procentowe ułamki, 

 poprosił Elżbietę Muchę Dyrektor Wydziału Finansowego o przedstawienie przykładów 

proponowanych podwyżek. 

 

Elżbieta Mucha Dyrektor Wydziału Finansowego: 

 odniosła się do wypowiedzi radnego, odnoszącej się do przykładów podwyżek podatku  

od nieruchomości w innych miejscowościach, 

 przedstawiła przykłady wzrostu podatku, „z życia wzięte”, poszczególnych podatników, zarówno osób 

fizycznych, jak i prawnych, 

 stwierdziła, że wzrost podatku nie jest bardzo znaczący, natomiast w skali budżetu Miasta - dochód  

z tego tytułu wzrośnie o około 1,5 mln zł. 

 

Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 

 udzielił odpowiedzi radnemu Wójcikowi, przedstawiając kwoty dochodu z podatku PIT  

w poszczególnych latach, 

 jako ekonomista dodał, że udział w podatku dochodowym od osób fizycznych jest skonstruowany  

w taki sposób, że wzrasta również co roku jego procent, 

 dodał, że wraz ze wzrostem płac, udział w podatku dochodowym będzie większy. 

 

Tomasz Wójcik Przewodniczący Klubu Prawo i Sprawiedliwość: 

 poprosił o przeanalizowanie i wyjaśnienie proponowanego wzrostu podatku od nieruchomości,  

w ujęciu procentowym. 

 

Elżbieta Mucha Dyrektor Wydziału Finansowego: 

 wyjaśniła, że największy wzrost stawki dotyczy budynku mieszkalnego, 

 dokonała porównania stawek kwotowych i procentowych wzrostu w/w podatku, podając przykłady. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta Szczecinek: 

 uważa, że radny Wójcik stosuje manipulacje swoich wypowiedzi, porównując w sposób niewłaściwy 

stawki podatkowe, w związku z powyższym trudno jest z radnym polemizować, 

 dodał, że interpretacja radnego była nieprawidłowa, 
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 uważa, że radny jest nieprzygotowany do Sesji, 

 stwierdził, że podwyżka podatku od nieruchomości nie spowoduje ubytku zasobności portfela 

mieszkańców, przy jednoczesnym wzroście płac i nie zachwieje ich sytuacją budżetową, 

 odniósł się do sytuacji niskiego bezrobocia w Szczecinku, podając przykład szerokiego zatrudnienia  

w nowo powstałych klastrach meblowych. 

 

Tomasz Wójcik Przewodniczący Klubu Prawo i Sprawiedliwość: 

 odniósł się do sytuacji makroekonomicznej obecnej w Polsce i koniunktury gospodarczej, 

 uważa, że należy być obiektywnym obserwatorem aktualnych wydarzeń, 

 prosi o merytoryczną rozmowę. 

 

Marek Bogdanowicz Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:  

 wyjaśnił, że Burmistrz został wybrany przez wszystkich mieszkańców, 

 dodał, że przekazuje społecznie swoją dietę radnego, 

 odniósł się do niskiego bezrobocia w Szczecinku, ale wiele osób wyjechało z miasta, 

 uważa, że argumenty przytoczone przez Skarbnika, dotyczące proponowanych stawek podatku 

przekonują go, 

 odniósł się do kosztów zużycia energii elektrycznej w przyszłości i do bezpieczeństwa w mieście, 

 zwrócił się do Burmistrza z prośbą o zastanowienie się nad odejściem od inwestycji jaką jest budowa 

wyciągu narciarskiego na górce rynkowej, z uwagi na obecną sytuację budżetową. 

 

Joanna Pawłowicz Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 zgadza się w wypowiedzią przedmówcy, twierdzącego, że wielu młodych ludzi wyjeżdża z miasta, 

 odniosła się do wypowiedzi radnego Tomasza Wójcika potwierdzając, że rynek pracy jest mało 

atrakcyjny, 

 uważa, że należy zweryfikować inwestycje priorytetowe, które służą mieszkańcom, a jednocześnie 

uważa, że budowa wyciągu narciarskiego jest inwestycją przesadzoną, 

 odniosła się do stawek czynszu ZGM TBS Sp. z o.o.,  

 uważa, że proponowane stawki podatku od nieruchomości nie są duże, ale podkreśla, że utrzymanie 

gospodarstw domowych istotnie wzrasta, biorąc pod uwagę inne podwyżki. 

 

Wiesław Suchowiejko radny: 

 podziękował radnemu Markowi Bogdanowiczowi za wypowiedź i realistyczne myślenie,  

 podkreślił, że należy mierzyć siły na zamiary i pomyśleć, czy wszystkie inwestycje są konieczne, 

 prosi Przewodniczącą o korzystanie ze Statutu i jego zapisów, które nie pozwalają radnym  

na recenzowanie wypowiedzi innych radnych, zwracając w tym zakresie uwagę uczestnikom sesji, 

 prosi o wyjaśnienie, dlaczego najwyższy wzrost podatku dotyczy mieszkańców i organizacji pożytku 

publicznego. 



 10 

Daniel Rak Burmistrz Miasta Szczecinek: 

 w odpowiedzi wyjaśnił, że miasto zastosowało wszystkie dozwolone stawki podatkowe, 

 proponowane stawki w grupach, o których mowa, zostały matematycznie obliczone,  

 wyjaśnił, że w tych grupach były dotychczas relatywnie niskie stawki, 

 dodał, że Ministerstwo Finansów określiło stawki i proponuje się, aby właśnie takie stawki 

obowiązywały w Szczecinku. 

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 po dyskusji, przystąpiła do głosowania. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta 8 głosami „za”, 6 głosami „przeciw”, przy 1 głosie „wstrzymał 

się” podjęła uchwałę 

 

Nr XIV/131/2019  

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.6.  

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 z uwagi na brak dyskusji w debacie, przystąpiła do głosowania. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę 

 

Nr XIV/132/2019  

w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.7.  

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 
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Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 z uwagi na brak dyskusji w debacie, przystąpiła do głosowania. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę 

 

Nr XIV/133/2019  

w sprawie nieodpłatnego nabycia w trybie komunalizacji nieruchomości stanowiących własność 

Skarbu Państwa 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

 

Ad.8.  

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 z uwagi na brak dyskusji w debacie, przystąpiła do głosowania. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę 

 

Nr XIV/134/2019  

w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego na rok 2020 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.9.  

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta Szczecinek: 

 zgłosił autopoprawkę dotyczącą paragrafu 3, w taki sposób, aby brzmiał on: „Uchwała wchodzi w życie 

z dniem odjęcia”, zgodnie z interpretacją prawną. 
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Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 z uwagi na brak dyskusji w debacie, przystąpiła do głosowania, wraz ze zgłoszoną autopoprawką. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę 

 

Nr XIV/135/2019  

w sprawie przyjęcia programu osłonowego "Teleopieka dla potrzebujących mieszkańców miasta 

Szczecinek" 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.10.  

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Krzysztof Zawada Wiceprzewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 z uwagi na brak dyskusji w debacie, przystąpiła do głosowania. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę 

 

Nr XIV/136/2019  

w sprawie ustalenia opłat  za wynajem pomieszczeń i obiektów rekreacyjno-sportowych znajdujących 

się w szkołach i placówkach oświatowych, dla których Burmistrz Miasta Szczecinek jest organem 

prowadzącym 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

 

Ad.11.  

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Krzysztof Zawada Wiceprzewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
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Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 z uwagi na brak dyskusji w debacie, przystąpiła do głosowania. 

 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta 14 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymał się” podjęła uchwałę 

 

Nr XIV/137/2019  

w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego wymiaru godzin 

nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i przedszkolu prowadzonych 

przez Miasto Szczecinek, zasad zwalniania od obowiązku realizacji zajęć oraz określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć logopedów, pedagogów, terapeutów 

pedagogicznych, doradców zawodowych i nauczycieli przedszkoli pracujących z grupami 

obejmującymi dzieci sześcioletnie i dzieci młodsze 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.12.  

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Krzysztof Zawada Wiceprzewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 z uwagi na brak dyskusji w debacie, przystąpiła do głosowania. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta 14 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymał się” podjęła uchwałę 

 

Nr XIV/138/2019  

w sprawie zmiany uchwały Nr XI/109/2019 Rady Miasta Szczecinek z dnia 19 czerwca 2019 r.  

w sprawie uchwalenia Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe zasady 

przyznawania dodatków, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe 

i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku 

pracy nauczycieli w szkołach prowadzonych przez Miasto Szczecinek 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 
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Ad.13.  

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Krzysztof Zawada Wiceprzewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

 zaproponował wniesienie poprawki do uchwały, poprzez wpisanie do paragrafu 1 punktu 4, odczytał 

proponowaną treść. 

 

Czesław Podkowiak obsługa prawna Urzędu Miasta: 

 poinformował, że radni otrzymali pierwotnie projekt uchwały bez proponowanej poprawki, która nie 

była zgłoszona na Komisji, 

 kolejnym etapem jest zgłoszenie tej poprawki, która będzie głosowana; w dalszej kolejności nastąpi 

głosowanie całej uchwały. 

 

Wiesław Suchowiejko radny: 

 odniósł się do uzasadnienia projektu uchwały, dotyczącego urealnienia wysokości stypendiów. 

 

Krzysztof Zawada Wiceprzewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

 wyjaśnił, że podczas Komisji były wnioski o urealnienie wysokości stypendiów, które będą 

podwyższane. 

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 ogłosiła 10 minut przerwy. 

 

Obrady wznowiono po przerwie o godzinie 10:55. 

Obecność radnych: 15 osób. 

 

Czesław Podkowiak obsługa prawna Urzędu Miasta: 

 w uzupełnieniu poprzedniej wypowiedzi wyjaśnił, że podczas posiedzenia Komisji były propozycje 

zwiększenia kwoty stypendiów,  

 dodał, że kwotę stypendiów ustala Burmistrz, 

 wyjaśnił, że przedstawione zmiany dotyczą jedynie zapisów w regulaminie, 

 dodał, że uzasadnienie tego rodzaju uchwał nie jest częścią uchwały i nie podlega głosowaniu. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta Szczecinek: 

 wyjaśnił, że w budżecie zostały już zabezpieczone środki na zwiększenie stypendiów o 11 tysięcy  

na 2019 rok. 
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Krzysztof Zawada Wiceprzewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

 w imieniu Komisji zgłosił poprawkę do projektu uchwały, dotyczącą paragrafu 10 regulaminu 

stypendiów, 

 odczytał zapis poprawki. 

 

Janusz Rautszko Przewodniczący Komisji Rewizyjnej: 

 stwierdził, że debatujemy nad projektem uchwały, a nie nad regulaminem, 

 należałoby zgłoszoną poprawkę dopisać do projektu uchwały. 

 

Czesław Podkowiak obsługa prawna Urzędu Miasta: 

 propozycja radnego jest zasadna, 

 przewodniczący powinien zgłosić poprawkę jako radny, a nie jako Komisja,  

 radni nie otrzymali wcześniej tej propozycji poprawki, ponieważ opracowano ją dopiero trzy dni temu. 

 

Krzysztof Zawada Wiceprzewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

 zgłosił jako radny wprowadzenie poprawki, 

 odczytał tekst proponowanej zmiany: w paragrafie 1 pkt 4) § 10 otrzymuje brzmienie: 

   „1. Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miasta Szczecinek przed zaopiniowaniem  

        wniosków o stypendia dla uczniów-sportowców występuje o opinię do Rady Trenerów powołanej  

        przez Burmistrza Miasta Szczecinek. 

    2. Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miasta Szczecinek opiniuje złożone wnioski do  

        10 listopada, a w przypadku wniosków, o których mowa w § 9 ust. 2, w terminie do 7 grudnia.”. 

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 z uwagi na brak dalszej dyskusji w debacie, przystąpiła do głosowania zaproponowanej zmiany  

do uchwały. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła proponowaną zmianę  

do uchwały. 

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 z uwagi na brak dyskusji w debacie, przystąpiła do głosowania uchwały wraz z przyjętą zmianą. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 15 głosami „za”, podjęła uchwałę 

 

Nr XIV/139/2019  

w sprawie zmiany regulaminu przyznawania stypendiów uczniom i studentom zamieszkałym na terenie 

Miasta Szczecinek, za wybitne osiągnięcia w nauce, sporcie i dziedzinach artystycznych 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 
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Ad.14.  

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 z uwagi na brak dyskusji w debacie, przystąpiła do głosowania. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę 

 

Nr XIV/140/2019  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Polna-1” w Szczecinku 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.15.  

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 z uwagi na brak dyskusji w debacie, przystąpiła do głosowania. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta 14 głosami „za” , przy 1 głosie „wstrzymał się” podjęła uchwałę 

 

Nr XIV/141/2019  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Pilska-4” w Szczecinku 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Radny Janusz Rautszko opuścił sesję Rady Miasta. 

Obecni radni: 14 osób. 
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Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 ogłosiła 10 minut przerwy technicznej. 

 

Obrady wznowiono po przerwie o godzinie 11:25. 

Obecność radnych: 14 osób. 

 

Ad.16.  

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 z uwagi na brak dyskusji w debacie, przystąpiła do głosowania. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta 14 głosami „za”, podjęła uchwałę 

 

Nr XIV/142/2019  

w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „28 Lutego III” w Szczecinku 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

 

 

Ad.17.  

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 z uwagi na brak dyskusji w debacie, przystąpiła do głosowania. 
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W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta 12 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymał się”, podjęła 

uchwałę 

 

Nr XIV/143/2019  

w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu "Cieślaka-Sikorskiego" w Szczecinku 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

 

Ad.18.  

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 z uwagi na brak dyskusji w debacie, przystąpiła do głosowania. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta 13 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymał się”, podjęła uchwałę 

 

Nr XIV/144/2019  

w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu "Kilińskiego" w Szczecinku 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Radny Janusz Rautszko powrócił na Sesję Rady Miasta. 

Obecność radnych: 15 osób. 

 

 

Ad.19.  

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
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Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 z uwagi na brak dyskusji w debacie, przystąpiła do głosowania. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę 

 

Nr XIV/145/2019  

w sprawie pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszeń kandydatów na ławników 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.20.  

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 z uwagi na brak dyskusji w debacie, przystąpiła do głosowania. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę 

 

Nr XIV/146/2019  

w sprawie zasięgnięcia informacji o kandydatach na ławników 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

 

Ad.21.  

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 z uwagi na brak dyskusji w debacie, przystąpiła do głosowania. 
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W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę 

 

Nr XIV/147/2019  

w sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego Straży Miejskiej w Szczecinku 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

 

Ad.22.  

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

 wygłosił laudację na cześć Pana Kazimierza Margola. 

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 z uwagi na brak dyskusji w debacie, przystąpiła do głosowania. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta 13 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymał się”, podjęła 

uchwałę 

 

Nr XIV/148/2019  

w sprawie zgłoszenia inicjatywy nadania orderu 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

 

Radny Wiesław Suchowiejko opuścił sesję Rady Miasta. 

Obecni radni: 14 osób. 

 

Ad.23.  

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Czesław Podkowiak obsługa prawna Urzędu Miasta: 

 poinformował, że zgodnie paragrafem 52 ust. 5 nowego Statutu Miasta Szczecinek, w przypadku 

wniosku o podjęcie uchwały złożonego w czasie trwania sesji, Rada po zasięgnięciu opinii Komisji 

Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego podejmuje uchwałę. 
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Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 ogłosiła 10 minut przerwy w celu zaopiniowania dwóch projektów uchwał przez Komisję Prawa, 

Legislacji i Porządku Publicznego. 

 

Obrady wznowiono po przerwie o godzinie 11:50. 

Obecność radnych: 14 osób. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

 Komisja zaopiniowała pozytywnie dwa zgłoszone projekty uchwał dotyczące skarg mieszkańców. 

 

Krzysztof Zawada Przewodniczący Komisji Skarg, Petycji i Wniosków: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

 odczytał uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Czesław Podkowiak obsługa prawna Urzędu Miasta: 

 zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego, aby nie odczytywał treści uzasadnienia, ponieważ każdy 

radny otrzymał projekt uchwały i mógł się szczegółowo zapoznać z jego treścią, 

 prosi radnych o stosowanie takiej zasady. 

 

Wojciech Stypa radny: 

 wspomniał, że odbyła się kontrola Straży Miejskiej, 

 prosi przedstawiciela SM o przedstawienie opinii pokontrolnej. 

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 zwróciła uwagę, że radny może zgłosić takie pytanie w punkcie obrad sesji dotyczącym pytań radnych 

w sprawach bieżących kierowanych do Burmistrza, 

 z uwagi na brak dalszej dyskusji w debacie, przystąpiła do głosowania. 

 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta 9 głosami „za”, przy 5 głosach „wstrzymał się”, podjęła uchwałę 

 

Nr XIV/149/2019  

w sprawie rozpatrzenia skargi Pana A.S. na działalność Straży Miejskiej w Szczecinku 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 
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Ad.24.  

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Krzysztof Zawada Przewodniczący Komisji Skarg, Petycji i Wniosków: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 z uwagi na brak dalszej dyskusji w debacie, przystąpiła do głosowania. 

 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta 9 głosami „za”, przy 5 głosach „wstrzymał się”, podjęła uchwałę 

 

Nr XIV/150/2019  

w sprawie rozpatrzenia skargi Pani B.C.-L. na działanie Burmistrza Miasta Szczecinek 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

 

Ad.25.  

Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Szczecinek. 

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 poinformowała o wniosku radnego Janusza Rautszko złożonym przewodniczącej, w sprawie 

powołania tzw.: komisji śmieciowej,  

 wyjaśniła, że nie było dotychczas odzewu radnych w tej kwestii, 

 zachęciła Przewodniczących Klubów Radnych aby porozmawiać w tej sprawie z radnymi. 

 

Janusz Rautszko Przewodniczący Komisji Rewizyjnej: 

 zawnioskował do Przewodniczących Komisji, aby do najbliższej sesji RM zgłaszać udział radnych  

w pracach takiej komisji, jeżeli jest chęć radnych. 

 

Ad. 26.  

Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji nie objętej tematyką sesji. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.27.  

Informacja z działalności Burmistrza Miasta. 

Uwag nie zgłoszono. 
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Ad.28.  

Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza. 

 

Jerzy Dudź radny:  

 zapytał, dlaczego Burmistrz zawiesił bądź zlikwidował działalność Klubu Miłośników Astronomii  

działającego przy Samorządowej Agencji Promocji i Kultury w Szczecinku, 

 przedstawił postać Pana Adama Giedrysa, 

 przedstawił działalność i osiągnięcia Klubu. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta Szczecinek: 

 w odpowiedzi wyjaśnił radnemu, że nie pochwala utrzymywania przez Miasto Klubu, w którego skład 

wchodzi kilku dorosłych mężczyzn, którzy realizują w taki sposób swoje pasje, 

 wyjaśnił, że Miasto chętnie finansuje działalność Klubów zrzeszających młodzież i dzieci, a w skład 

tego Klubu taka grupa osób nie wchodzi. 

 

Jerzy Dudź radny:  

 według jego informacji, Koło zrzesza młodzież i dzieci, dorośli dopytują się o zapisanie swoich dzieci 

do tego Klubu. 

 rezygnuje z przekonania Burmistrza w tej kwestii. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta Szczecinek: 

 wyjaśnił, że postać Pana Adama Giedrysa jest wartością dodatnią dla naszego Miasta, 

 dodał, że Miasto na bieżąco monitoruje działalność Klubów i Kół działających przy SAPiK, 

 poprosił o zabranie głosu Dyrektora SAPiK. 

 

Kamil Klimek Dyrektor SAPiK:  

 wyjaśnił, że w SAPiK działa wiele Klubów, zrzeszających nawet 50-60 osób,  

 odniósł się do organizacji pracy instruktorów Agencji, 

 dodał, że Klub Astronomii skupiał zaledwie kilka osób dorosłych, 

 podkreślił, że Agencja chce kultywować pamięć Adama Giedrysa i współpracować nadal z Klubem, 

 dodał, że Klub nadal może działać w budynku SAPiK, lecz Agencja nie może finansować Klubu 

zrzeszającego tylko osoby dorosłe. 

 

Ad.29.  

Wnioski i oświadczenia radnych. 

Wniosków i oświadczeń radnych nie zgłoszono. 

 

 

 



 24 

Ad. 30. 

Zakończenie sesji. 

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag stwierdziła wyczerpanie porządku obrad; 

 zamknęła XIV sesję Rady Miasta Szczecinek. 

 

Zakończenie Sesji Rady Miasta Szczecinek: godz.12:25. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

   Protokołowała:                                                                              Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

Katarzyna Mołczun         Małgorzata Bała 
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